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Raadsplein besluitvormend 

 

Vergadering d.d. 6 mei 2019 

Locatie Raadzaal 

Aanvang 19.00 

Eindtijd 21.05 

Voorzitter H.J. Meijer 

Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 

 

Aanwezige leden Ruben van de Belt, Youcef Ben Ali, Evelina Bijleveld, Wietse 
de Boer, Margriet Boersma, Claudia van Bruggen, Sylvia 
Bruggenkamp, Thom van Campen, Leo Elfers, Jolien Elshof-
Rook, Norman Finies, Brammert Geerling, Lennart Hartman, 
David Hof, Ron Klappe, Annemee van de Klundert, Jolanda 
Kok, Margriet Leest, Marcel Mulder, Reinier Mulder, Jan 
Nabers, Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, 
Sonja  Paauw, Guido Pasman, Remko de Paus, Patrick 
Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Gerdien Rots, Jeffrey 
Satoor de Rootas, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, 
Ruth Stoorvogel, Hans Wijnen, Johran Willegers en Patty 
Wolthof 

Afwezige leden  

  

 

1. Mededelingen  
- Er is geen bericht van verhindering. 

- Ingesproken wordt door mevr. Slof namens de Zwolse woonwagencultuur. Zij spreekt in 
over het onderwerp standplaatsen voor demonstreerders Belinistraat. 

Ook wordt ingesproken door mevr. Strijker op persoonlijke titel over het onderwerp 
adviescommissie bezwaarschriften en collectivisering van voorzieningen. 

Op laatstgenoemde inspraakreactie volgt nog een schriftelijke reactie van de 
portefeuillehouder, met name als het gaat om de samenstelling van de adviescommissie. 

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken ter bekrachtiging geheimhouding voorgelegd. 

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
- Vragen van de fractie van het CDA over de afvoerpijp op een monumentaal pand in de 
binnenstad. 
Wethouder Dogger geeft aan dat de gemeente vooraf niet is geïnformeerd maar bij het 
verlenen van de vergunning er van uit ging dat van de bestaande pijp gebruik gemaakt zou 
worden. Het is niet zo dat er pas op 14 mei over de ontstane situatie een gesprek 
plaatsvindt. Er hebben al enkele gesprekken plaatsgevonden over een mogelijk alternatief 
en dit zal volgende week besproken worden in de welstandscommissie en met 
monumentenzorg. Er is besloten dat de zaak toch open kon gaan omdat de niet vergunde 
afvoerpijp geen gevaar oplevert en de opening verbieden of sluiten een disproportionele 
maatregel zou zijn. Wel is duidelijk, aldus de wethouder, dat de aangebrachte afvoerpijp 
niet vergunbaar is. Daarom wordt gewerkt aan een alternatief en dat lijkt er goed uit te 
zien. Mocht er op korte termijn overeenstemming over het alternatief worden bereikt dan 
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kan er een nieuwe vergunning worden aangevraagd. Daarvoor geldt een termijn van 8 
weken, met een mogelijke verlenging van 6 weken. 
-Vragen van de fracties van de PvdA, D66, SP en GroenLinks over de licentie RTV Zwolle 
FM. 
Wethouder Schuttenbeld merkt op dat niet alleen bij de raad, maar ook bij het college het 
geduld aan het opraken is. Er is veelvuldig contact geweest met het Commissariaat voor 
de Media. Er zijn daar veel personele wisselingen en er is sprake van een interne 
vertrouwensbreuk. Er is dus nog steeds geen uitspraak van het CvdM over het al dan niet 
intrekken van de licentie van RTV Zwolle FM. Het probleem is dat wij er geen regie op 
kunnen voeren. Het afgeven dan wel intrekken van een licentie is een bevoegdheid van 
het CvdM. Het dan maar stopzetten of intrekken van de subsidie aan RTV Zwolle FM kan 
niet zo maar. We hebben ons dan, aldus de wethouder, te houden aan de beginselen van 
behoorlijk bestuur en dienen dan een redelijke termijn daarvoor te hanteren. Die termijn 
bedraagt 6 maanden. En dan zijn we al beland bij de start van de aanvraag voor een 
nieuwe licentie voor 2020. Intrekken van de subsidie is dus niet de oplossing nu. De 
wethouder stelt de raad voor eerst een brief te sturen naar het CvdM. 
Hoe om te gaan met de medewerkers en de vrijwilligers van RTV Zwolle FM is nu niet aan 
de orde. Dit zal wel aan de orde komen als er een nieuwe licentie wordt verstrekt voor 
2020. De wethouder zegt toe haar antwoord op de gestelde vragen nog in een 
informatienota te verwoorden en aan de raad toe te sturen. 
-Vragen van de fractie van GroenLinks over Zwolle zonder ballonnen. 
Wethouder Dogger stelt vooraf dat over het doel, geen onnodig plastic in het milieu, geen 
verschil van mening bestaat. Verschil van mening bestaat over de wijze waarop. 
Verbieden versus ontmoedigen/verleiden. Die laatste methode past meer bij Zwolle en legt 
de verantwoording ook meer daar waar die hoort. Er zijn de wethouder geen evenementen 
bekend waarbij ballonnen zijn opgelaten. Wel geeft de wethouder toe dat er niet 
gemonitord is op dit gebied. Hij is wel voornemens dat meer te gaan doen. Ook zal er 
meer gecommuniceerd worden. Met name ook richting de organisatoren van niet 
vergunningplichtige evenementen. Voor de zomer zal de wethouder de raad informeren 
over de stand van zaken. Er kan ook nog eens kritisch gekeken worden naar de eisen bij 
het evenementenbeleid. 
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5. Ingekomen stukken  

- Agenderingsverzoek van de fracties van de VVD en Swollwacht om de informatienota 
Herinrichting Grote Kerkplein te agenderen voor een informatieronde. 
Wethouder De Heer geeft aan dat over de totale herinrichting van het Grote Kerkplein nog 
overleg gaande is met allerlei betrokkenen en dat de plannen hiervoor nog nader 
uitgewerkt moeten worden. Zodra hier meer over bekend is zal de wethouder de raad 
hierover informeren met een informatienota. Die nota kan dan besproken worden in een 
informatieronde.  
- Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

 

6. Versterking winkelgebied Assendorperstraat, uitvoeren verlichtingsplan 

Met algemene stemmen aangenomen. 

7. Kredietaanvraag realisatie tweede fase Chinese begraafplaats op Kranenburg  
Met algemene stemmen aangenomen. 

8. Plan van aanpak Statushouders 
- Motie 8-1 van D66, VVD, ChristenUnie, CDA, Swollwacht, PvdA en GroenLinks over 
deelname pilot gelijke kansen voor vrouwelijke statushouders. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 8-2 van de VVD, D66, ChristenUnie, Swollwacht en PvdA over 
Samenwerkingsverbanden met taalscholen. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 8-3 van VVD en Swollwacht over een evenwichtig en geslaagd inburgeringstraject. 
Voor de motie stemmen de fracties van Swollwacht en de VVD, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

9. Vaststelling bestemmingsplan Holtenbroek, Schubertstraat 39  

Met algemene stemmen aangenomen. 

10. Subsidieverordening Voor en Door Studenten  
Met algemene stemmen aangenomen. 

11. Verordening interferentiegebied Bodemenergiesystemen Stadshagen- Breezicht 2019 
Met algemene stemmen aangenomen. 

12. Ontwerpverklaring van geen bedenkingen zonne-eiland Breezicht 
Met algemene stemmen aangenomen. 

13. Programmabegroting 2020 Veiligheidsregio IJsselland  

Met algemene stemmen aangenomen. 

14. Jaarstukken 2018, kadernota 2020, begroting 2020 en aanpassing GR GBLT  

Met algemene stemmen aangenomen. 

15. Vaststellen bestemmingsplan Voorsterpoort, Grote Voort (sporthal)  
Met algemene stemmen aangenomen. 

16. Begroting GGD IJsselland 2020 
Met algemene stemmen aangenomen. 

17. Bescherming bodenfuncties en gesloten bodemenergiesystemen  
Met algemene stemmen aangenomen. 

18. Niet centraal stemmen tellen tijdens EP-verkiezingen  

Tegen dit voorstel stemmen de fracties van PvdA, SP en D66, de overige fracties 
stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

19. Moties vreemd aan de orde van de dag  
- Motie 19-1 van D66, CDA, PvdA en SP over een Schoner Zwolle met minder plastic. 
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Voor de motie stemmen de fracties van PvdA, D66, CDA en SP, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
- Motie 19-2 van D66, PvdA, ChristenUnie, GroenLinks en Swollwacht over Soorten 
Management Plan: win win voor natuur en ontwikkelaars. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 19-3 van VVD, Swollwacht, GroenLinks, ChristenUnie en D66 over uitbreiding 
locatieonderzoek met Stadshagen. 
Met algemene stemmen aangenomen. 

 

20. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur.  

 

 

 

 


